



REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD JEGER- OG FISKERFORENING

Møte:	Styremøte	Styremøte nr: 7/2025
Dato:	03.09.25	Kl: 18.30
Sted:	Klubbhuset til Nannestad JFF	Referent: Birgithe Andersen
Deltagere:	Lars Olav, Birgithe, Hans Olav, Turid, Karl Erik, Rachel, Hanne, Geir, Henning, Lars Petter, Atle Meldt avbud: Øyvind	Antall sider: 4
Saksliste:	Utsendt. SAKSLISTE 1. Godkjenning av referat fra 04.06.2025 og 13.08.2025 2. Div referatsaker a) Oppsummering Camp Ungdom mot 2026 b) GPS kurs kvinner c) Kvinnehelg på Storøyungen i samarbeid med HJFF d) Åpning av gapahuken ved Dalstjern e) Avlysning overnattingstur 30-31.08 3. Nytt arrangement som erstatning for tur 30-31.08? 4. Nytt fra utvalgene a) Fiskeutvalget, fiskeslipp 06.09 b) Jaktutvalget, takseringsresultater og kveld med Grunneierlaget c) Jakthund, aversjon og blodspor (?) d) Jaktskytterutvalget 5. Styret 2026 a) En liten runde vedr valget på årsmøtet i 2026 6. Nye møbler i klubbhuset 7. Evt	

1. Referat fra sist

- a) Godkjenning av referat fra 04.06.2025 og 13.08.2025

Vedtak:

Referat godkjent.

2. Div referatsaker

- a) Oppsummering Camp Ungdom mot 2026
- b) GPS kurs kvinner
- c) Kvinnehelg på Storøyungen i samarbeid med HJFF
- d) Åpning av gapahuken ved Dalstjern
- e) Avlysning overnattingstur 30-31.08

Vedtak:

- a) - Vellykket arrangement, hver av foreningen fikk et utlegg på 3000kr.
 - Vi er enige om at vi vil være med videre. Vi stiller på nytt møte i oktober 2025.
- b) Vellykket GPS kurs for kvinner. Neste gang kan man ha mer praktisk, og noe info.
- c) Seks påmeldte, mange nye kvinner som fikk prøvd hagle. Veldig positivt til et nytt slikt arrangement.
- d) - Veldig fint åpning, fikk gjort stas på dem som hadde vært med å gjør den i stand. Holdt på til rundt til kl 23:00. Sverre Haga fra Allmenningen møtte opp til åpningen.
 - Må få ordnet en tråd til lokket på utedoen.
 - Få lagt ut på hjemmeside hvor disse ligger.

3. Nytt arrangement som erstatning for tur 30-31.08?

Birgithe foreslo å holde et Rosa sløyfe løp i Sjonken som erstatning for turen den 30-31.08. Dette var det positiv stemning for

Vedtak:

- Birgithe finner ut av hva som trengs for å holde et slik arrangement, melder dette inn som arrangement 25.10.25

4. Nytt fra utvalgene

- a) Fiskeutvalget, fiskeslipp 06.09
 - Legge ut riktig klokkeslett på hjemmeside, kl 12:00.
 - 600 fisk som skal ut, så trenger hjelp til å bære ut. Dette har blitt lagt ut på SOME.
 - Atle er i dialog med Geir, som skal åpne bommene.
 - Legge ut på både SMS og SOME.

b) Jaktutvalget, takseringsresultater og kveld med Grunneierlaget.

- Solgt 19 rådyrkort. Skutt en bukk.
- Solgt 48 stk småviltkort.
- Taksering gjennomført, med gode resultater, men uvalget sender ut en sms der man ber jegerne om å ikke skyte brunfugl, samt vise måtehold..
- Salg av jaktkort i Grunneierlaget, torsdag 4 september.
- Selger mellom 10-15 kort.
- Karl Erik skal lufte for gruppa, ang folk som kan stille som kjentmann med hund ifm Introjakt skogfugl sammen med HJFF..
- Skal man ha medgjestejeger, så får man kjøpt dem hos Øyvind Aulie. For å være med som gjest, må du gå med en som har jaktkort.
- Rådyrjakt for damer, skal holdes lørdag 27 september. Karl Erik hører med Reidar om han kan stille som kjentmann. Hanne og Rachel skal bistå på arrangementet.
-

c) Jakthund, aversjon og blodspor (?)

- Godt oppmøte på aversjonskveldene. Fått positive tilbakemeldinger om at vi har et godt opplegg.
- Birgithe har tatt kontakt med aktuelle personer som kan være med i utvalget.

d) Jaktskytterutvalget:

- Elgebanen er stengt for sesongen nå, men noen ønsket å skyte litt utover høsten.
- Vært lite oppmøte på skyting denne sesongen.
- En del jegere som har gått over til 22 kaliber, så har det blitt en del mer skudd på disse jegerne.
- Utvalget skal få satt en dato de skal pakke ned «elgen». Og få levert inn messing til pant fra skudd.
- Jobber med å skaffe ny pc.
- Trolig oppstart på simulatorskyting i november. Simulatorcup ut på ny året.
- Fått forespørsel om å holde rifleskyting for kvinner, da holde det en hel helg i mai 2026.

Vedtak:

Orienteringene ble tatt til etterretning

5. Styret 2026

- a) Lars Olav tok en liten runde med de fremmøtte om hva de tenkte vedr valget på årsmøtet i 2026

Vedtak:

- a) Det kom fram at de fleste der for seg å fortsette som tillitsvalgt også i 2026. Lars O. orienterer valgkomitéen om dette, og om at det sendes ut en anmodning til medlemmene om å bidra i styre og stell.

6. Nye møbler i klubbhuset

Rachel mente om at dersom man ønsker mer utleie av klubbhus, burde man ha tenkt litt nye tanker om møbler.

Vedtak:

- Rachel lager et forslag for hvordan vi skal møblere på ny her.

7. evt

- a) Søppel klubbhuset.
b) Hytte

Vedtak:

- a) –Viktig at det blir gitt beskjed om at søppel etter arrangement tas med av leietaker.
- Det bør lages et vedlegg til leietakere, mtp ordenrelement.
b) – Høre med Nannestad kommune om hvordan det ligger an ang hytta ved demningen.

Neste styremøte:
24.09.25